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13. April 2011

I henhold til Inatsisartuts forretningsorden § 37 fremsendes hermed spørgsmål til Naalakkersuisut:

Spørgsmål: 

1. Hvad er resultaterne ved indførsel af skolemadsordningen i hele kysten?
2. Konto  40.10.15  som kommunerne  kan  søge  tilskud  om tilskud  til  skolemadsordninge, 

fungerer det efter hensigten?
3. Hvordan er denne mulighed blevet brugt af skolerne i bygderne?
4. Hvor stor er interessen fra Storkommunenerne samlet set?
5. Er eleverne, lærerne, forældrene og skolebestyrelsen med som en del af beslutningstagerne 

til skolemadsordningen i deres skole?
6. Er der blevet lavet en analyse af skolemadsordningenen virkning i de forskellige skoler?
7. Vil Naalakkersuisut vurdere skolemadsordningen for en success?
8. Har man undersøgt skolebørnenes egen vurdering til skolemadsordningen?

Begrundelse

Jeg mener, at det er vigtigt vi hele skal vurdere om de tiltage vi sætter igang også fungerer efter 
hensigten. Man hører, at man visse steder har meget udsmid af skolemaden. Jeg vil samtidig også 
gerne vide, om Naalakkersuisut er vidende om dette.

Jeg ønsker, at spørgsmålene skal være besvarede inden 10 arbejdsdage er ovre.

Med venlig hilsen
Ruth Heilmann
Siumut
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